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Procés participatiu ‘Som de Barri’ 
Acta de la reunió de Montalt, Catà i Grup Betlem  
 
Data: 18 d’abril de 2024, de 18 a 20.30 h 
Lloc: Sala d'actes de Ca l'Alfaro 
Assistents: 8 persones (6 dones i 2 homes) 
Relatoria: Espai TReS · Territori i Responsabilitat Social 
 
 
Membres de l’equip de govern 
 
● Àlex Neira Marí – Alcalde 
● Carlos Sánchez Nicolau - 1r Tinent d'alcalde. Portaveu titular. Regidor 

d’Urbanisme, Habitatge i Protocol. 
● Àngels Solà Jiménez - 3a Tinent d’alcalde. Regidora de Benestar Animal, Medi 

Ambient, Salut Pública, Solidaritat i Cooperació. 
● Josep Ruiz i Royo - 5è Tinent d'alcalde. Portaveu titular. Regidor de Servei 

Municipal d'Aigües, Sostenibilitat, Parcs i Jardins i Obra Pública. 
 
 
Balanç general de la trobada 
 
La trobada va desenvolupar-se amb total normalitat, i els assistents van presentar una 
actitud constructiva a l’hora de discutir inquietuds i problemes amb cordialitat i proximitat. 
Totes les persones amb cita prèvia van assistir a la trobada, i també va assistir-hi una 
persona sense cita prèvia. La trobada va començar a les 18 h i va acabar a les 20 h, i 
no es va produir cap incidència remarcable. 
 
Qüestions genèriques 
 
- Brosses del carrer per reciclar: actualment si s'ha de llençar un paper, una 

bossa, llauna... es fa a les papereres i no es recicla. Demana la possibilitat de 
posar papereres per poder reciclar en aquests casos. 
 

S’han posat unes papereres noves per fer una prova. S’explica que la gent al carrer ho 
llencen tot junt i és molt difícil separar. S’han col·locat algunes de manera estratègica 
prop de taules de pícnic (Parc de Sant Pere, Jaume Brutau i la font de la Llorita).  

 
- Bus matí i transport públic: ampliar freqüència d'autobusos entre l'estació de 

tren i el poble. Sobretot caps de setmana i festius. Hi havia un projecte de 
microbús/taxibus. Quan es posaria en marxa i amb quines condicions (preus, 
freqüència...) 

 
Es posarà en marxa un estudi del transport a demanda que es vol implantar. L’estudi 
també valorarà el transport públic actual per proposar millores d’horaris i freqüències.  
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- Informació fi d'obres av. Catalunya. 
 
Es van fer unes obres i es van finalitzar, però no es va avisar que el transport públic 
tornava al recorregut habitual i no s’havia avisat.   
 
- Contractar concerts, gent del poble, versus gent de fora. 
 
Hi ha gent del poble que és artista. Se li suggereix que enviïn a Cultura els CV i 
propostes de músics del poble per fer-ne ressò.   
 
- Com es pot perdre la samarreta de 2 metres de llarg del pavelló? Com es 

reposarà? 
 
Aquesta samarreta es va treure perquè s’havia deteriorat i s’havia hagut de retirar. Es 
parlarà amb el regidor d’esports per tal de reposar-la. Ja li tornarà informació al veí.  
 
- Amb relació a les obres de Can LeMonnier, que es farà amb la riera de la zona?  
 
Les obres de Can LeMonnier ja estan en marxa. La canonada de clavegueram anirà per 
dins la riera, i un cop instal·lada es valorarà si s'ha d'eixamplar o estrènyer la riera. 
 
- Com afectarà als veïns la urbanització que s'està construint a Can LeMonnier? 
 
En el projecte hi ha una part de talús que afecta la propietat de la persona que efectua 
la pregunta. Es revisarà amb l’Arquitecte municipal (Xavier Andreu) per saber com és 
que s’entra a la seva propietat. A la persona també li interessa saber com quedaran les 
voreres. Es revisarà el projecte per aclarir el detall de la mida de les voreres (haurien de 
ser 1,80 d’ample).  
 
- Es podria arreglar tota la zona del pàrquing Tordera? Enllumenat.  
 
Es revisarà tota aquesta zona. S’arreglarà la sorra per eliminar esvorancs, tallar l’herba 
i la vegetació. Es comprovarà si l’enllumenat pot millorar amb fanals fotovoltaics. És un 
solar privat.  
 

 

 
 
 
 
 
 
Situació del pàrquing Tordera 

 
Font: Google Street View. 
Consulta abril 2024 
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- ¿Quién controla los límites de decibelios en las fiestas de verano en Ca 
l’Alfaro? ¿Cómo se monitorea el cumplimiento, especialmente a partir de la 
media noche y hasta las 4 o 5 h de la madrugada? 

 
Es revisarà el protocol dels actes, per comprovar el volum de la música, per si es pot 
reduir la potència tenint el mateix efecte. Proves de so quan toqui fer les celebracions.  
 
Punts clau del barri 
 

- Porta a porta: la comunitat de veïns del pg. d’en Llull 22 demana posar 
contenidors més grans o una àrea de contenidors comunitària. Seria una 
millora pels veïns i pels treballadors. 

Tant la regidora de Medi Ambient (Àngels Solà) com el tècnic de residus s’ho miraran 
per valorar la possibilitat d’instal·lar una àrea de contenidors comunitària.  
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
Comunitat de veïns del passeig 
d’en Llull, 22 

 
Font: Google Street View. 
Consulta abril 2024 

- Quan plou, l'aigua d’escolament de passeig d’en Llull entra a comunitat perquè 
el carrer no està ben peraltat (2).  
 

Existeix un projecte bàsic de millora, i ara s’encarregarà un projecte executiu. D’obres 
d’aquest tipus n’hi ha tres de previstes, i es començarà per la de sota per facilitar el 
desguàs de les aigües pluvials.  
 
- Per què s'han tret aparcaments de davant el CAP? No molestava a ningú i és 

necessari, el divendres nit és impossible aparcar. S'ha fet un pas amb fustes 
que s'està convertint en un pipican més que no pas un pas de bicis i persones. 
On anirà la fira? S'hauran de muntar i desmuntar les fustes per muntar la fira? 

 
El POUM estableix que aquesta zona és una zona verda, i s’hi ha donat compliment.  
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Aparcament de davant el CAP 

 
Font: Google Street View. 
Consulta abril 2024 

- La riera del c. del Veïnat amb av. Pau Casals: està previst fer-hi actuacions de 
neteja, manteniment i canalització? 

 
El regidor d’obres i jardineria diu que ja s’està fent aquesta neteja i manteniment. La 
canalització no està prevista.   
 
- ¿Por qué no se limpia la esquina c. Sant Jordi con c. Mina? La máquina no 

pasa nunca y el barrendero menos. 
 
La regidora de Medi Ambient, Àngels Solà, se’n farà càrrec per esbrinar quina és 
l’actuació que es fa actualment, i si cal millorar-la.  
 

 

 
 
 
 
 
 
 
Vorera entre el carrer Sant 
Jordi i el carrer Mina 

 
Font: Google Street View. 
Consulta abril 2024 

 
- Sorra i pols al c. Sant Jordi on comença el camí forestal.  
 
Antigament, s’aplicava una solució de sal i aigua al camí per tal que no aixequés tanta 
pols. S’estudiarà quin cost pot tenir el manteniment.  
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Entrada del camí forestal 
entre el carrer Sant Jordi i el 
carrer Mina 

 
Font: Google Street View. 
Consulta abril 2024 

 
- Hi ha un pi molt gros que caldria desbrossar al c. Sant Jordi 23 
 
Hi ha un tros de zona verda amb un pi. Hi ha el dubte si l’arbre està en una finca pública 
o privada. Fins ara ho havia fet la brigada. Queda pendent de comprovar la titularitat. 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
Pi del carrer Sant Jordi, 23 

 
Font: Google Street View. 
Consulta abril 2024 

- Les herbes dels escocells del Grup Betlem (c. Joaquim Vives) han crescut molt 
amb les darreres pluges, i tenen un aspecte deixat.  

 
La setmana anterior a la reunió ja s’havia resolt. Va passar la brigada amb la màquina 
desbrossadora i ho van netejar.  
 
- Aparcament de motos que hi ha davant del gimnàs de la travessia de Joaquim 

Vives amb c. Unió.  
 
Se li diu que es valorarà de prescindir-ne en funció de l’ús que se’n detecti.  
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Aparcament de motos de la 
travessia Joaquim Vives, 1 

 
Font: Google Street View. 
Consulta abril 2024 
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 Valoració de la trobada per part de les persones assistents 
 
En finalitzar les trobades, es va distribuir un full de valoració, i es va aprofitar per 
consultar pels canals pels quals les persones assistents s’havien assabentat de la 
trobada, i també dades sobre el gènere i l’edat. A continuació es presenten els resultats 
obtinguts al barri de Montalt, Catà i Grup Betlem, on es van recollir 7 formularis. 
Destaca la satisfacció general amb les trobades, amb una majoria de persones que 
manifesten estar “molt satisfetes”.  
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Mapa dels punts esmentats durant la trobada 
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Recull de fotos 
 

  
  

  
  

  

 

 

  
 


